主 日 崇 拜 程 序


2018 年 1 月 28 日   早上 11 時正

Sunday worship program
　
28. Janurary 2018 11am
　
　
1.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing






2.
[image: image1.png]


宣召  Calls to Worship







3.
讚美禱告  Praise & Prayer







4.
詩歌敬拜  Hymns
1.  我的神，我的父，我的磐石  My God, My Father, My Rock


2.  愛是不保留 An Unreserved Love （粵語）





3.  一粒麥子






5.
讀經
*  舊約： 耶利米書  Jeremiah  20：7 - 9




Scripture reading s
*  新約： 馬可福音  Mark  4：26 - 34




6.
講道 / 分享
*  題目  Topic：《人如何相信主？》





Sermon
*  題目  Topic：《How do people come to faith？》




*  經文  Verses： 羅馬書  Roman  10：13 - 17



7.
回應詩歌  Hymns
*  一粒麥子






8.
奉獻 Offerings，代禱 supplication






9.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions


10.
報告  Announcemen t，安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing



講道經文 / Sermon Verses：《羅馬書  Roman  10：13 - 17》



10:13  因為「凡求告主名的就必得救」。10:14  然而，人未曾信他，



怎能求他呢？未曾聽見他，怎能信他呢？沒有傳道的，怎能聽見呢？

10:15  若沒有奉差遣，怎能傳道呢？如經上所記：「報福音、



傳喜信的人，他們的腳蹤何等佳美！」10:16  只是人沒有都聽從福音，

因為以賽亞說：「主啊，我們所傳的有誰信呢？」10:17  可見，



信道是從聽道來的，聽道是從基督的話來的。




******************************************************************


代禱事項  Prayer Requests：



→
為中文班、主日學的老師、學生及家長禱告，求主賜信心、愛心、

智慧和力量。Pray for the teachers in the Chinese class, asking the Lord to

 give faith, love, wisdom, and strength to teach and care for the children.
→
為大家的健康和出入平安禱告，求主保守、醫治，賜屬天的喜樂。

Pray for everyone's health and for peace. May God keep and heal them, 

and give them heavenly joy. 




家 園 訊 息  Announcement





歡迎各位參加崇拜。Welcome all to participate in worship。                          



→
兒童崇拜特別通知：教會將於2月4日11點開始舉行所有兒童一起的




集體崇拜，請家長特別留意下面的時間安排，並給以積極的配合：




11.00-11.20集體崇拜，請家長11點前把所有年齡的兒童放到一樓。




11.20-12.00是主日學時間；12.00-12.30在一樓吃食物、活動；12.30




請家長領孩子參加中文班或回家。There will be children worship for all ages at 



11:00 on February 4, and parents are required to pay special attention to the 




following schedule and give active cooperation: 11.00-11.20 Group worship, 




please bring your children to the first floor before 11 o'clock. 11.20-12.00 




Sunday school; 12.00-12.30 eat food and free time; 12.30 parents need to 




bring children bake to either the Chinese classes or go home.




→
今天崇拜後，13:30 在Glen和Ivy傳道家崇拜後將舉行中文/挪威語雙語




主日學老師訓練。The Children Sunday School teacher’s training will be




in both Chinese and Norwegian, 13:30 at Glen and Pastor Ivy’s home. 



→
聖經基要課程：為讓更多弟兄姊妹全面瞭解聖經概要，葡萄枝查經班




的聖經基要課程將向所有人開放，請願意參加的弟兄姊妹崇拜後拿好




茶點安靜觀看視頻，結束後一起討論禱告，時間：12.45-14.00。




Biblical Essential Courses will be open to all right after the service from 




12.45-14.00.Please bring your refreshments and be ready to watch the video. 



→
下週主日是聖餐崇拜，崇拜後13.00將在一樓有長者以諾團契聚會，




歡迎參加。The next Sunday will be the Holy Communion service. There 




will be monthly meeting for the elderly Enoch Fellowship at 13.00 on 




the first floor after the service. 






→
新年慶祝：2月16日是農曆初一，教會將於2月18日舉行新年崇拜並




聚餐，請大家帶上新年的美味佳餚和祝福來分享。New Year Celebration: 



February 16 is the Chinese New Year. The church will hold New Year's 




worship and feast on February 18. All are invited to bring the New Year's 




delicacies and good wishes to share.






→
斯德哥爾摩堂於今年5月9-12日舉辦長者關愛旅行，行程為荷蘭

與比利時，邀請北歐各堂一同參加。對象以長者為優先考慮，



也歡迎其他人參加。行程從奧斯陸機場出發，價格每人4500瑞典

克朗（包括機票，4星酒店4日3夜包早餐，不包括旅遊巴士接送，

花展入場費及遊船及午晚餐）。報名及資訊請於麗芬姊妹聯繫，

報名截止日期2月4日。NCCC in Stockholm is organising a trip to 



Holland and Belgium for the elders, and all NCCC churches are invited 

to participate. The departure is from Oslo airport, and prise is 4500 SEK

per person (including flight ticket, 4-star-hotel for 3 nights with breakfast, 

not including buses, entrances and boat trip fees, no lunch and dinner)。

For registration and information please contact sister Laifun, deadline 4th Feb.
→
牧者行踪Whereabouts
*
陳牧師：1月26-27日將探訪貝爾根。 

Pastor Xida  is visiting Bergen from 26-28 Jan. 



*
唐宛男姊妹禮拜天在貝爾根團契與部分同工座談瞭解團契情況



和需要,並參加團契崇拜。Wannan is visiting Bergen fellowship, 



getting to know some leaders and the needs of the fellowship, 



as well as attending the service. 




